



PRIVATE & CONFIDENTIAL

私人密件

Dear Customer,
尊贵的客户,

The following is the relevant bank account information and deposit instruction if you want to deposit funds into your account with HPI Bullion Limited.

若您把存款存放到您在言成金业有限公司的帐户，以下是相关存款银行的资料及指示。

Bank Account information as listed below:

银行帐户资讯如下：

NAME OF BANK 银行名称	SWIFT CODE 代码	BANK ACCOUNT NUMBER 银行帐户号码
DBS Bank (Hong Kong) Limited 星展银行 (香港) 有限公司	DHBKHKHH	Bank Code 银行号码 : 016 Account No. 户口号码 : 494 473129476

In Favour of (Payee): HPI Bullion Limited

收款人：

Please put your name and HPI account number on "remark" column of the remittance form.

请於汇款申请表附言上填写阁下之姓名及言成帐户号码。

Note:

请注意：

1. If the fund is made by bank transfer, you are required to provide valid supporting document(s) showing your account name and number that matches with the information registered at HPI;
若汇款是经由银行转帐，您须提供相符的证明文件以核对您在 HPI 登记的银行资料。
2. If the fund is made by cheque, you are required to provide both the copies of bank slip and the cheque showing your name that matches with the information registered at HPI.
若汇款是经由支票入帐，您须提供相符的银行发票及该印有您帐户名称的支票副本以核对您在 HPI 登记的银行资料。
3. Client should be notified that HPI does not accept cash deposit.
客户需注意 HPI 并不接受任何现金存款。
4. Client should be notified that pre-approval by HPI management is required together with solid & written explanation of the reasons and source of fund if the fund is to be made from a third party.
若汇款是经由第三方，您须预先提供一份书面理由及该款项的来源，待 HPI 管理层研究和审核。
5. Please note that you should not leverage any third party to deposit funds on your behalf, and we will not be liable for any risk that funds cannot be deposited to our client's Account successfully.
请注意，您不应把资金交托给他人代存，我方不承担任何资金未能成功存入我方帐户的风险。

The deposit funds will be reflected on your HPI account once the verification is done successfully. If you have any questions, please contact us at (852) 3519-9888.

HPI 成功完成核对后，您的存款将会反映在您的言成帐户上。若有任何疑问，请致电 (852) 3519-9888 与我们联络。

HPI Bullion Limited

言成金业有限公司

Unit 2, 23/F, W668, 668 Castle Peak Road, Kowloon, Hong Kong
香港九龙荔枝角青山道 668 号 W668 23 楼 2302 室

Tel. 電話: (852) 3519-9888